
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 

 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 
Svebølle 
 
Tidspunkt: Tirsdag d. 27. november 2012 kl. 20.00 hos Per Bentzen, nr. 37 
 
Mødedeltagere: 
 Svend Profft, formand (FM) 
 Bo Tronholm Frigast, næstformand (NFM) 
 Brian Brink, kasserer (BB) 
 Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL) 
 Per Bentzen, bestyrelsesmedlem (PB) 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde 

5. Kassererens fremlæggelse af d.d. kontoudtog over foreningens konti 

6. Status på igangværende bestyrelsesarbejde. 

7. Behandling af indkomne forslag 

8. Fastlæggelse af næste møde 

9. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1: 
Formanden byder velkommen. Der er sendt dagsorden ud på mail; alle har modtaget den. Formanden 
vælges til dirigent. 
 
Ad pkt. 2: 
HDL er referent.  

 
Ad pkt. 3: 
Dagsordenen godkendes uden bemærkninger. 

 
Ad pkt. 4: 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt og lagt på hjemmesiden.  
 
Ad pkt. 5: 
Kasseren fremviser kontoudtog fra dags dato til bestyrelsen. Ingen bemærkninger fra bestyrelsen. 
 
Ad pkt. 6: 
Vejbump og chikaner: Der er endnu ikke blevet sendt brev til kommunen vedr. vejbump/chikaner. Opgaven 
blev overdraget fra Axbøg til FM og PB. De vil i nær fremtid se på sagen.  
 



Overdragelse af vejen: Bestyrelsen har endnu ikke modtaget informationer fra Kalundborg Kommune vedr. 
overdragelse af vejen, som kommunen ellers udmeldte tilbage i august. Bestyrelsen agter ikke at 
fremskynde processen, da det vil betyde overtagelse af udgifter til belysning.  
 
Gennemgang af vejen: BB og NFM har været rundt på vejen og dokumenteret fejl/mangler på vejen. 
Generelt er det skader på dæksler, kantstenshjørner og belægning ved indkørsler, der ønskes udbedret 
inden en overdragelse af vejen. Der er ikke udarbejdet noget skriftligt på fejlene, men der er taget billeder.  
 
Der er en grundejer, der selv har modificeret indkørslen, og det diskuteres om dette er ok ift. 
vedligeholdelse/fugt/regnvejr og revner i vejen.  
 
Sekretæren har udsendt mail til grundejerne vedr. ønsker til ændringer ved indkørsler/indgange samt fejl 
og mangler på vejen. Der er svarfrist d. 12. december 2012. 
 
Ad pkt. 7: 
Olav, nr. 69 har ud fra tidligere referat gjort opmærksom på fejl/mangler på vejen. Endvidere har Olav 
sendt en mail til FM som info vedr. grøn plan for Svebølle. 
 
Ad pkt. 8: 
Næste møde afholdes tirsdag d. 22. januar 2013 kl. 20.00 hos BB. 
 
Ad pkt. 9: 
IAB 
 
 
Mødet hæves kl. 21.50. 
 
 

 
Henriette Daugaard-Larsen 

sekretær 

 
 


